
  

  

MILJÖ- OCH 
HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-11, § 17 

 

 Tid Tisdagen den 11 december 2012 kl 17.00 – 18.30 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

  

Beslutande ledamöter: 

Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)  

Mats E. P. Lindqvist (MP) §§ 1-16, 18-23  

Stellan F Hamrin (V) §§ 1-20 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Eva Runvald (M)  för Per Ola Bosson (M) 

Fredrik Canerstam (S)  för Åsa Wester (S) 

Sara Stenudd (V)  för Rana Carlstedt (S) 

Belinda Hellberg (MP) §17 för Mats E. P. Lindqvist (MP) 

Belinda Hellberg (MP) §§ 21-23 för Stellan F Hamrin (V) 

 

  

Ersättare: 

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)  

Per Johansson (FP)  

Charles Berkow (MP) §§ 1-16, 18-23  

Belinda Hellberg (MP) §§ 1-16, 18-20  

  



  

 
Tjänstemän: 

Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Daniel Selin, Emily Tjäder, Emma Åberg, Eva 

Sunnerstedt §§ 1-13, Gustaf Landahl, Helena Storbjörk-Windahl, Håkan Andersson, 

Ingrid Mårtenson, Luis Lopez, Malin Ekman, Margareta Nilsson, Maria Svanholm, 

Per Enarsson §§1-22, Pia Winbladh Högfors, Ulf Larsson och Ulf Molander §§ 1-22 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 

 
 § 17 

Rapport om tillsyn över kvicksilverhantering 
Dnr 2012-13724 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner rapporten ”Rapport om tillsyn över 

 kvicksilverhantering”. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 november 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mikael Magnusson m.fl. (S) enligt följande: 

 

Förvaltningen verkar ha en hyfsad uppfattning om hur mycket kvicksilver som 

årligen läcker ut från Stockholm. Energiproduktionen i Högdalen, Hässelby och 

Värtaverket släpper årligen ut ca 30 ggr mer kvicksilver till luft än vad stadens 

krematorier gör och ca 3 ggr så mycket som tandvården beräknas släppa ut till 

vatten. Kraven måste därför skärpas på energianläggningarna. 

 

Sedan några år sjunker kvicksilverhalterna i slam nu mycket långsamt eller inte 

alls. Vi är därför förvånade över att den post som förvaltningen uppenbarligen 

anser mest osäker ägnas så liten uppmärksamhet i tjänsteutlåtandet: läckaget från 

befintliga rörsediment från gamla tandläkarmottagningar, sjukhus, laboratorier 

och läkemedelsindustri.  

 
Jäv 
Mats E. P. Lindqvist (MP) och Charles Berkow (MP) har på grund av jäv inte varit 

närvarande vid eller deltagit i behandlingen av detta ärende. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 



  

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


